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Úvodní slovo 
 

 

Vážení členové Klubu chovatelů králíků masných plemen, 

dostává se vám do rukou druhé číslo klubového zpravodaje pro rok 2023. Kde se dozvíte nové 

informace z dění v klubu a přehledné shrnutí proběhlých událostí. Nahlédli jsme i do 

spřátelených klubů na Slovensku a Rakousku. 

Do příprav zpravodaje se zapojuje velká část výboru klubu, ale prostor ve zpravodaji může 

dostat každý z vás. Vítáme jakýkoliv opodstatněný příspěvek. Své příspěvky posílejte na e-mail: 

pavel.syrucek@seznam.cz 

Za celý tým výboru přeji příjemné chvíle při čtení zpravodaje a těším se na přihlášky na XXXII. 

mistrovství  KCHKMP. 

        S úctou Pavel Syrůček 
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Slovo předsedy Ing. Pavla Řídkého 
 

Vážené dámy, pánové, přátelé chovatelé, 

dostává se vám do rukou druhé číslo zpravodaje za rok 2023, do bilancování roku 2023 ještě 

zbývá několik adventních a vánočních dnů a proto vám všem úvodem přeji  především hlavně 

hodně zdraví, abychom společně zvládli chovatelsky náročný rok 2024. 

Listopadová výstava v Nezvěsticích proběhla v příjemném prostředí  ( samostatný článek je 

v tomto zpravodaji ) a vyjde snad i v dalším čísle Chovatele, je zde nutné poděkovat p. 

Matouškovi a všem členům ZO Nezvěstice za perfektní práci při přípravě výstavy a pohodu, 

kterou nám vytvořili během výstavy. 

 V roce 2024 nás čeká několik důležitých výstav včetně Evropské výstavy.  Vnímám různé 

informace, ale vše je ve spekulacích několika zájmových skupin a proto počkejme na 

rozhodnutí nového ÚVV,  ÚOK králíků a přepravme se na účast na EV 2024 v termínu viz. 

info stránky ČSCH: 15.-17. listopadu 2024, 31. EV, Lysá nad Labem (předpoklad) Česká 

republika. 

 Čas běží a každé plemeno potřebuje svůj čas na výstavní přípravu. Snad jen poznámky,  

všechna zvířata se posuzují jako dospělá a pozor na hmotnost dle evropského vzorníku. Po 

obdržení výstavních podmínek a především poplatků budeme řešit i možný  případný klubový 

příspěvek, ve spolupráci s danými ZO, OV, krajskými sdruženími atd. V současnosti nejsou 

žádné informace. 

Naší, klubovou největší a nejbližší akcí jsou však Holice 2024. Mým přáním je hlavně se s 

vámi všemi setkat, probrat chovatelské problémy a pokud chovatelské štěstí v letních a 

podzimních měsících roku 2023 přálo, vystavit co největší počet zvířat na této výstavě. 

Přihláška a podmínky jsou opět na dalších stránkách zpravodaje, ale jen zmínka o změně a 

pomoci při posuzování. Pokud to dostatečný počet pomocníků dovolí, tak chovatelé daného 

plemena budou pomáhat u plemena co chovají. Tito pomocníci vyřeší  případný zájem o nákup 

1 ks králíka  v pátek. Myslím si, že přítomnost u posuzování je a bude přínosem  pro chovatele 

( moje osobní zkušenosti) a delegovaní posuzovatelé si  objektivitu a pořádek u svých stolů 

zajistí. V klecích bohužel není řada vad vidět a jsou potom zcela zbytečné diskuze proč to či 

ono… 

Bohužel, pro rok 2024 se asi nevyhneme navýšení členských příspěvků, řada návrhů i od vás 

zazněla v Nezvěsticích . Vše je zatím v diskuzi, až bude schválen výborem Klubu návrh, 

dostane členská základna kompletní informace  a v dostatečném předstihu před členskou 

schůzí. 

 

         Ing. Pavel Řídký 

 

 



Informace z jednání výboru 
 

Zápis z mimořádné schůze výboru, konané dne  28. 8. 2023 on-line 
 

Schůzi vyvolala námitka přítele Pavla Syrůčka, jako reakce na znovu pořádání setkání 

chovatelů Bu ve Frahelži. Konkurenční projekt, zasahující do pravomocí KCHKMP. 

Schůzi svolal a vedl předseda Ing. Pavel Řídký.      

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Setkání chovatelů Bu ve Frahelži 

3. Různé 

4. Závěr 

 

1./ Zahájení 

Předseda Ing. Pavel Řídký přivítal přítomné a zahájil schůzi. 

 

2./ Setkání chovatelů Bu ve Frahelži 

Předseda Ing. Pavel Řídký vysvětlil důvod konání mimořádné schůze. Důvodem byl email Pavla Syrůčka, 

který otevřel bohatou a již nepřehlednou emailovou diskusi k projednávanému bodu. Osobní projednání 

komunikaci usnadní. 

Ing. Pavel Řídký tento problém řešil krátkým telefonátem s Janem Kramárem, během pár minut ho kontaktoval 

Mgr. Lukáš Vacík strůjce setkání.  

Měl výhrady k práci klubu, má osobní spory s některými členy klubu, atd  

Nechce klub poškodit, jen se chce sejít s chovateli Bu. 

Na základě emailu, který rozeslal poradce chovu Bu Martin Kaplan mezi členy KCHKMP chovající Bu byl 

záhy kontaktován Mgr. Lukášem Vacíkem také.  Se stejným průběhem. 

Výbor se usnesl, že nemůže nikomu bránit pořádat setkání chovatelů a nechce ani bránit svým členům v účasti 

na setkání. Jen apel na naše klubové akce. Přátelé Syrůček a Ing. Řídký byli pověřeni toto stanovisko sepsat 

a zaslat na email všem členům.  

 

3./ Různé 

Ing. Řídký navrhl ještě více se otevřít dalším chovatelům našich plemen. Zabránit, aby nemělo smysl vznikat 

tato setkání mimo aktivitu klubu.  

Přítel Syrůček byl pověřen vytvořit řádkovým inzerátem do Chovatele, který vyzve chovatele mimo klub 

k obeslání výstavy v Nezvěsticích. Dále vytvořit článek, který bude otištěn v časopisu Chovatel. Představení 

práce klubu a pozvání na Holice 2024. 

Přítel Syrůček navrhl pozvat k posuzování v Nezvěsticích posuzovatele a chovatele Sivm přítele Parobka. Ing. 

Řídký zajistí jeho oslovení. 

 

 4./ Závěr 

Předseda Ing. Řídký navrhl termín další on-line schůze na 4.10. 19,00, následně schůzi ukončil. 

 

 Zapsal:  Syrůček Pavel    Ověřil: Ing. Stanislav Javůrek  

 



Dále přikládám oficiální zprávu, která se po tomto jednání komunikovali k členské základně 

emailem a uveřejnili na stránkách klubu.        

  

Sdělení členské základně k setkání chovatelů Bu ve Frahelži 

Výbor Klubu dne 28.8.2023 projednal informaci o setkání chovatelů Bu ve Frahelži, které 

pořádá ZO ČSCH Frahelž a Košetice  21. 10. 2023 , jedním z organizátorů je i Mgr. Vacík. 

S Mgr. Vacíkem bylo osobně hovořeno  a byla snaha o vysvětlení si svých postojů a 

jednotlivých důvodů k pořádané akci, včetně pozvání chovatelů na naše klubové výstavy. 

Vzhledem k termínu pořádání naší Klubové výstavy  4. 11. 2023 v Nezvěsticích nepovažuje  

výbor toto setkání za  šťastné a dále touto činností se zapříčiní prohloubení rozdělení chovatelů 

na klubové a neklubové. Snahou klubu je již několik let tuto barieru zmenšovat například 

umožněním účasti neklubových chovatelů na akcích klubu.  Klub je také z části garantem toho, 

kam se plemeno má ubírat a jaké jsou další šlechtitelské cíle v souladu s planým Vzorníkem.  

Výbor klubu svým členům nemá právo, nechce a ani nebude zakazovat účastnit se tohoto 

setkání, přesto by naši chovatelé měli především obeslat naše klubové výstavy a výstavy 

celostátní, které by měly být pro každého prioritou. 

Závěrem mi dovolte poprosit všechny členy Klubu k zamyšlení, jak oslovit další chovatele 

všech plemen, které sdružuje náš Klub a rozšířit tak počet vystavených zvířat na našich 

speciálních výstavách s následným možným přijetím za člena Klubu . Ze zkušeností vím, že 

pouze osobní kontakt s chovateli má význam.  

         Ing. Pavel Řídký 

 

 

Zápis z mimořádné schůze výboru, konané dne  4. 10. 2023 on-line 
 

Program: 

1. Zahájení 

2. Zhodnocení CVMK Přerov 

3. Příprava speciální výstavy Nezvěstice 

4. Setkání chovatelů Bu ve Frahelži 

5. Různé 

6. Závěr 

 

1./ Zahájení 

Předseda Ing. Pavel Řídký přivítal přítomné a zahájil schůzi. 

 

2./ Zhodnocení CVMK Přerov 

Předseda Ing. Pavel Řídký zhodnotil CVMK v Přerově. Hlavně expozici našich plemen. Velké zklamání Nb 

celkem 4 ks, žádný zástupce klubu. Ostatní plemena dle očekávání velmi pěkné úspěchy klubových chovatelů. 

Všem zúčastněným patří poděkování za velmi dobrou reprezentaci. 

 

3./ Příprava speciální výstavy Nezvěstice 



Potvrzena účast posuzovatelů: Ing Blokeš, Stolařík, Grígeľ, Kramár, Parobek (záloha Ing. Řídký). Zatím 

minimum přihlášek.  

 

4./ Setkání chovatelů Bu ve Frahelži 

Ing. Řídký plánoval navštívit setkání chovatelů Bu, bohužel z pracovních důvodů nemůže. Nikdo z přítomných 

se k návštěvě setkání nepřihlásil. 

 

4./ Různé 

Info o konání králičího semináře 2023. Pavol Grígeľ příprava zprávy o Kuv do sborníku semináře. 

Přednostní prodej v Holicích. Výbor se shodl, že každý člen klubu bude mít možnost přednostního prodeje 1 

ks svého plemena. Přednostní prodej proběhne v pátek ve 13,00. Přednostní prodej nebude nikde prezentován. 

Informace jen v rámci klubu.  

Oprava prodejnosti králíka po zaklecování zpoplatněna poplatkem 50,- Kč, důsledně požadováno.- bod zrušen 

další schůzí 

Předseda Ing. Pavel Řídký vyzval pokladní k zaslání podrobného vyúčtování hospodaření za rok 2023 na 

emaily všech členů výboru nejpozději do 31.10.2023. 

Termín další schůze v Nezvěsticích přesný termín bude upřesněn. 

 

4./ Závěr 

Předseda Ing. Řídký ve 20,00 schůzi ukončil. 

 

Zapsal:  Syrůček Pavel    Ověřil: Ing. Stanislav Javůrek  

 

 

Zápis ze schůze výboru, konané dne  2. a 3. 11. 2023 
 

Program: 

1. Zahájení 

2. Stav financí do 31. 10. 2023 

3. Příprava rozpočtu na rok 2024 

4. Příprava 32. Mistrovství KCHKMP v Holicích  

5. Stav registrace + využití a podpora elektronické registrace 

6. Příprava zpravodaje 

7. Zhodnocení podzimní speciální výstavy v Nezvěsticích  

8. Různé 

9. Domluvení termínu příští výborové schůze 

10. Závěr 

 

1./ Zahájení 

Předseda Ing. Pavel Řídký přivítal přítomné a zahájil schůzi. 

 

2./ Stav financí do 31. 10. 2023 

Předseda Ing. Pavel Řídký shrnul výsledek hospodaření. Díky získanému daru v hodnotě 5.000,- Kč je 

hospodaření plus 1312,- Kč. Pavel Syrůček potvrdil, že není možné zajistit vhodnější prostory pro VČS.  

 

3./ Příprava rozpočtu na rok 2024 

Výbor navrhl úpravy rozpočtu na příjmové i výdajové straně. Důvodem je inflace a zdražení na výdajové 

straně rozpočtu. 



 

Výdaje  

a) úsporu na VČS výbor nedoporučil, chce zachovat ve stávající úrovni, jak prostory tak formu obědu. 

b) Poplatek ČSCH za registrace výbor navrhl rozdělit platbu za králíka 50% klub a 50% chovatel. ( tj. 

2,-Kč klub a 2,-Kč chovatel ) 

c) výbor odsouhlasil navrhnout úsporu na pohárech pro mistry klubu. V každém plemeni bude oceněn 

pohárem jen 1. místo. Druhé a třetí obdrží diplom a případně věcnou cenu. 

 

Příjmy: 

a) zvýšení členských příspěvků. Výbor si uvědomuje potřebu navýšení. Uvažuje o těchto cenách: 

člen    500,- Kč 

člen nad 70 let  300,- Kč 

člen nad 80 let      0,- Kč 

 

Tyto návrhy výbor představí na členské schůzi v Nezvěsticích 4.11.2023 a ve zpravodaji. Zohlední reakce a 

případné podněty členů a na další schůzi výboru projedná finální návrh rozpočtu. 

 

4./ Příprava 32. Mistrovství KCHKMP v Holicích  

Výbor odsouhlasil navrhnout ZO úpravu propozic: 

a) chovatelé plemene budou moci být při posuzování svého plemene, při ovlivňování posouzení může být 

vykázán posuzovatelem 

b) přednostní prodej bude pro každého člena jeden kus. Přednostní prodej bude v pátek okolo 14 hodiny. 

Bude vždy upřesněno. Výdej zvířete bude až po skončení výstavy. Nebude komunikováno veřejně 

v propozicích. 

c) Přihláška musí být v excelu a plně vyplněná přesně dle předlohy na prvním řádku. Nekompletní a jiný 

formát bude vracen k přepracování.  

d) Poslední změny v přihlášce lze provést při zaklecování (prosíme o minimalizaci, bude druhý termín 

pro opravy přihlášky, cca týden před výstavou). Následné změny již nelze provádět. 

 

5./ Stav registrace + podmínky a pravidla elektronické registrace 

Ing. Pavel Řídký představil plán ÚOK králíků zrealizovat elektronickou registraci zkušebně rok 2024, povinně 

2025.  

Elektronická registrace ve formátu nastaveném u nás v klubu využívá zatím minimum členů. Velká úspora 

času a peněz za poštovné. Apel na členy, aby vyzkoušeli.  

 

6./ Příprava zpravodaje   

Jednatel Pavel Syrůček vyzval členy výboru k zaslání svých zpráv do zpravodaje. Termín zaslání do 

30.11.2023. Následně bude finalizován a poslán členům výboru 10.12.2023. Na následující online schůzi bude 

odsouhlasen.  

 

7./ Zhodnocení výstavy Nezvěstice 2023 

Vysoký počet králíků 340ks. Poděkování domácí ZO Nezvěstice, za výbornou sanitaci a přípravu výstaviště a 

zázemí. Pozitivem výstavy, byl zdravotní stav všech králíků. 

 

8./ Různé 

Příprava podzimní speciální výstavy v Nezvěsticích 2024 

Výbor odsouhlasil po dohodě se ZO Nezvěstice termín výstavy na rok 2024 18. – 19. 10. 2024, změna termínu 

je podmíněná termínu EV králíků a morčat 2024 v Lysé nad Labem. 

 



Klub Kanino klubová výstava při CV Slovenska v Nitře 25.-26.11.. Ing. Pavel Řídký pošle emailem oficiální 

pozdrav a výzvu na obnovení spolupráce. 

 

12./ Domluvení termínu příští výborové schůze 

Příští výborová schůze proběhne on-line 13.12.2023. Propojení rozešle Ing. Pavel Řídký na email. 

 

13./ Závěr 

Předseda Ing. Pavel Řídký ukončil schůzi  

 

Zapsal:  Syrůček Pavel    Ověřil: Ing. Pavel Řídký, Ing. Stanislav Javůrek  

 

 

Vzpomínka na zakladatele a prvního předsedu  

Ladislava Janíčka 
Pro zpravodaj připravil přítel Ladislav Kašpar 

 

Dne 10. 11. 2023 naše řady na vždy opustil ve věku 80 let přítel Ladislav Janíček. Čest jeho 

památce. Láďa byl velkým propagátorem založení našeho Klubu chovatelů králíků masných 

plemen v České republice. Podařilo se mu za přispění ÚV ČSCH svolat zájemce do restaurace 

u Kazdů v Praze, kde se tehdy 58 chovatelů slavnostně usneslo, že je již potřebné tento klub 

založit a dát směr ke šlechtění tak zvaných masných plemen králíků. Byl leden roku 1980 a na 

ustavující schůzi byl zvolen výbor klubu a Láďa byl zvolen prvním předsedou založeného 

klubu. Láďa Janíček byl chovatelem novozélandských bílých králíků, kteří se tehdy těšili 

veliké oblibě. V roce 1983, kdy se již členská základna rozrostla na 160 členů se rozhodl 

odstoupit z funkce předsedy KCHKMP pro velké vytížení v osobním životě. Dál pracoval ve 

výboru klubu jako vedoucí chovatelských komisí a zástupce východočeského regionu. V roce 

1987 se členská základna klubu rozrostla na 226 členů. Klub pořádal a nebo byl 

spolupořadatelem 6 výstav s klubovou účastí. Do voleb v roce 1990 Láďa již nekandidoval, 

ale byl stále aktivním členem východočeského regionu.  Do nedávných let byl úspěšným 

chovatelem novozélandských králíků a na výstavách získal řadu nejrůznějších ocenění. Je to i 

jeho zásluha, že klub dnes patří mezi největší a velice dobře fungující organizaci  českého 

svazu chovatelů.  Klub v něm ztrácí obětavého člena a velmi dobrého chovatele a hlavně 

člověka. 

                                                                                       Čest jeho památce 

 

 



 

Životní jubilea členů klubu 

1. 1. – 30. 6. 2024 

V prvním pololetí roku 2024 oslaví své životní výročí tyto přátelé z našeho klubu. 

45 let      70 let 

21. 2.   Ing. Hyťha Pavel   26. 1.   Knajbl Věroslav 

50 let       13. 2.  Slovík Lubomír 

16. 3.  Burian Michal   28. 2.  Jurica Pavel 

3. 6.   Blažek Radek   2. 5.  Fejkl Jiří 

55 let        

5. 5.  Karpf Martin   75 let 

60 let      21. 3.            Bašta Antonín 

    27. 6.    Ing. Malá Dagmar   12. 4.   Opatrný Jan 

   65 let       

 6.2.  Gajdůšek Jaroslav   80 let  

7. 2.   Bruna Josef    22. 2.   Juráček Josef  

14.4.  Kudr Milan    30. 4.  Kašpar Jindřich 

16.4.  Kulveit Vladimír   2. 5.  Šterber Jan 

18.4.  Matoušek Jaroslav                                                                       

     

Všem oslavencům přejeme hlavně zdraví a štěstí 

v osobním a profesním životě. Mnoho kvalitních 

a zdravých odchovů a mnoho úspěchů na 

výstavách.      

Přeje Výbor klubu. 

 

 



Členská základna k 30. 11. 2023 
Klub chovatelů králíků masných plemen má 109 členů z toho je 6 čestných členů. Naše členská 

základna stárne v roce 2024 dosáhneme na průměrný věk 63 let.  

Vedení klubu si je vědomo, že pryč jsou doby, kdy členská základna čítala přes 250 členů. Ale  

stávající počty lze navýšit. Co proto udělat?  

Klub ještě více otevřít pro nové členy. Klub musí být pro své členy atraktivní a přínosný, 

pomáhat a rozvíjet chovy, předávat a sdílet zkušenosti a umožnit získat kvalitní chovný 

materiál. Výbor klubu si je toho vědom. 

Otevřeli jsme výstavy i pro nečleny klubu, zkusíme přítomnost chovatelů u svého plemene při 

posuzování. Zapojíme více chovatelů do typizací, prostor pro diskuzi nad jednotlivými body, 

pomůže každému určit směr šlechtění.   

Hlavně, ale záleží na každém z Vás. Prosím doporučte náš klub svým přátelům v okresech, 

kteří chovají naše plemena. Pozvěte je na XXXII. Mistrovství do Holic. Osobní doporučení a 

pozvání je ta nejúčinnější propagace. Děkujeme. 

Změny v letošním roce 2023  

Nový člen: 

Antonín Suchánek, Pitkova 454, 517 73 Opočno, chovatel Kalč. 

Při výroční členské schůzi jsme jednohlasně přijali za člena přítele Antonína Suchánka z 

Opočna, chovatele Kalč. Tonda se zapojil do práce klubu, kromě holické výstavy obeslal i 

Nezvěstickou, kde se i zapojil do pomoci při posuzování. Předvedl své odchovy i na celostátní 

výstavě. Přejeme mu úspěchy a radost z chovu. 

Úmrtí: 

František Páleník dne 11. 3. 2023  

Ladislav Janíček dne 10. 11. 2023. Více na zakládajícího předsedu přítele Janíčka vzpomene 

Láďa Kašpar v následujícím článku.  

Čest jejich památce. 

Aktualizovaný seznam členů je komunikován na internetových stránkách klubu. 

 Přihlášky, změny členství , změny kontaktů a adres prosím zasílejte na: 

Pavel Syrůček, Drozdice 11, 530 02 Pardubice, nebo na email pavel.syrucek@seznam.cz , 

případně na telefon 737 063 422. 

 

 

 



Podzimní speciální výstava Nezvěstice 2023 
První listopadovou sobotu  4.11.2023 se uskutečnila naše druhá letošní  speciální výstava 

králíků v chovatelském areálu v Nezvěsticích. Výstavy Klubu jsou pořádány jako otevřené 

výstavy, tj. výstav se mohou účastnit i nečlenové Klubu a zahraniční vystavovatelé. Tento 

model určitě zvyšuje kvalitu daných plemen a i soutěživost mezi chovateli. V Nezvěsticích 

kromě členů vystavili přátelé Parobek Miroslav 1x kolekci Sivm, Šampalík Josef 5 ks Kuvm 

a Nehézová Simona 2 ks Kuvh.  

V Nezvěsticích nás v čtvrteční podvečer vítala  skvěle připravená hala chov. areálu. Perfektní 

čistota haly, připravené klece a pohodová atmosféra. Na výstavu bylo přihlášeno 334 ks 

králíků od 41 chovatelů. 

Nezvěstice 2023  
plemena  
Nb 67 

Bu 95 

Kuv h 15 

Kuv m 19 

Siv žl 15 

Siv m 41 

Kal č 74 

Kal m 4 

Kal hav 4 

celkem 334 

počet vystavovatelů 41 

 

Plemena Bu a Kuv byla posuzována stylem A-B,  další plemena jednotlivými posuzovateli. 

Posuzovali Ing. Blokeš ( Nb), Ing. Řídký ( Bu, Kuv), p.Grígel ( Bu, Kuv), p. Stolařík ( Kalč) 

a p. Parobek ( Siv + Kalm a Kalhav) 

Z výše uvedené tabulky je zřejmé, že již několik posledních let je s nejvyšším počtem ks  

vystavováno plemeno Bu. Oblibu si získává i plemeno Siv m. V oblasti prodejnosti je žádaným 

plemenem Kal. I přes nižší počty u plemena Nb, si toto plemeno udržuje výbornou kvalitu. 

Plemena Siv a Kuv soutěží v jedné kategorii, ostatní plemena jsou vyhodnocována samostatně. 

 Páteční ráno nás sice zaskočilo výpadkem el. proudu, který způsobila havárie po nočním větru 

mimo areál. Poděkování panu starostovi Nezvěstic a předsedovi organizace p. Matouškovi, 

kteří zabezpečili náhradní zdroj  a všem členům ZO a pomocníkům z řad Klubu za to, že se 

včas vše připravilo, zajistilo a vytisklo. Při děkování nesmím zapomenout na obsluhu kuchyně, 

která se o nás starala po celou dobu konání výstavy. Okenní hala umožnila i posuzování bez 

zářivek, i když s mírným posunem začátku posuzování.  Posouzení zvířat proběhlo bez 

problémů. K vidění bylo opravdu několik velmi kvalitních zvířat, které prezentují dané 

plemeno v plné své kráse. V odpoledních hodinách proběhla typizace zvířat. V této určitě 

nelehké době je potřeba poděkovat všem chovatelům za účast a pohodovou atmosféru, i když 

na speciálních výstavách určité ,,hašteření,, k výstavám patří. Na těchto výstavách se 



potkáváme z celé republiky a máme si určitě s kolegy co říci  a probrat všechny  naše 

chovatelské starosti, vyměnit a prodat svá zvířata, tak aby se naše plemena stále zlepšovala.  

Katalog je umístěn na webových stránkách a ocenění v níže uvedené tabulce. Všem oceněným 

chovatelům společné blahopřání. Závěrem ještě pozvání na další výstavu  do Holic 2024, kde 

se bude konat tradiční Mistrovství Klubu a to v sobotu 17. 2. 2024. 

 

Vyhodnocení výstavy Nezvěstice 2023  
  plemeno body jméno vystavovatele 

vítězná kolekce Nb 382 Niedermirtlová  R. 

  Bu 382 Ing. Vehovský K. 

  Kal č 382,5 Gregor J. 

  Siv m 380,5 Kubišta I 

    
šampion 1,0 Nb 97 Jakubův K. 

šampion 0,1 Nb 97 Niedermirtlová  R. 

      

šampion 1,0 Bu 96 Ing. Vehovský K. 

šampion 0,1 Bu 96 Ing. Štěrba J. 

      

šampion 1,0 Kal h 95,5 Jeníček K. 

šampion 0,1 Kal m 95,5 Bachurová D. 

      

šampion 1,0 Kuv h 95,5 Pavlík P. 

šampion 0,1 Kuv m 96 Bachurová D. 

    

    
čestné ceny Nb 381,5 Jakubův K. 

   381,5 Kašpar L. 

   381 Kreisinger R. 

srst 1,0 pohár  96 Jiránek V. 

srst 0,1 pohár  95 Ing. Kazbunda M. 

  Bu 0,1      96 Řechka J. 

   381 Ing. Štěrba J. 

   379 Karmazín V. 

   378,5 Řechka J. 

   377 Ing. Švarc J. 

  Kal č 382 Franta Z. 

   381 Topinka J. 

   381 Ing. Košťálek, Ph,D. 

   381 Gajdůšek J. 

  Siv m 379,5  ing. Javůrek S 

  Kuv m 379 Bachurová D. 

  Siv m 378,5 Kubišta I. 

  Siv žl 377 Ing. Řídký P. 

  Kuv h 376 Dlouhý Š. 
   
    

Ing. Pavel Řídký 

 

 

 



53. Celostátní výstava mladých králíků 

Přerov 2023 
Dle výstavního katalogu  zpracoval Pavol Grígeľ 

 

Ve dnech 16. - 17. září 2023 se konala v Přerově 53. Celostátní výstava mladých králíků, 15 

celostátní výstava drůbeže, s doprovodní expozicí holubů a exotického ptactva. 

 

Malé zhodnocení prezentace našich klubových plemen. V číslech vystavených králíků a 

vystavovatelů,  v rámci nejen klubové ale i okresní registrace.  

 

Novozélandský bílý (Nb)  

Velké zklamání v počtu vystavených králíků. Nb v posledních letech ztrácí na popularitě, ale 

toto nečekal nikdo. Vystavená pouze jedna kolekce s okresní registraci. V součtu bodů 

kolekce dosáhla 378,0 s nejlépe oceněním králíkem 0,1 95,5 bodů, na kterou př. Sýkora V. 

získal čestnou cenu.  

Burgundský (Bu)  

vystaveno bylo 88 králíků z toho 52 ks klubová registrace. V rámci klubu nejvyšší počet 

vystavených králíků jednoho plemene. Nejvíce Bu vystavil př. Srkala 14 ks. Nejlépe 

oceněného králíka měl př. Vehovský 0,1 96,0 bodů s titulem šampion ČR, také získal 

Mistrovskou kolekci 381,5 bodů a pohár na nejlepší kolekci Bu věnovanou primátorem 

Přerova Ing. Vránou. Čestnou cenu na kolekci 378,0 bodů získal př. Srkala. Vystavovali 

přátelé Švarc, Vehovský, Srkala, Stolařík, Rédl, Sýkora M. Na okresní registraci získal 

čestnou cenu za kolekci 379,0 bodů př. Meluch. 

Kuní velký hnědý (Kuvh)  

vystavení byly čtyři jednotlivci  př. Pavlíka. Nejlépe oceněný králík 95,0 bodů.  

Kuní velký modrý (Kuvm)  

vystavená jedna kolekce a dva jednotlivci, okresní registrace. Nejlepší ocenění 94,5 bodů na 

jednotlivce a 376,5 bodů na kolekci. Vystavil př. Krejčí Pavel. 

Siamský velký žlutý (Sivž)  

Přítel Nehéz vystavil čtyřčlennou kolekci 375,5 bodů, nejlépe oceněna 0,1 95,5 na kterou 

získal čestnou cenu. 

Kalifornský černý (Kalč)  

druhé nejpočetněji vystavené plemeno v rámci klubu. Bylo vystaveno 57 králíků z toho 40 ks 

klubová registrace. Nejvíce králíků vystavil př. Gajdůšek 12ks. Titul mistra na kolekci 380,0 

bodů a šampiona ČR 1,0 96,0 bodů získal př. Gajdůšek. Čestnou cenu na kolekci 379,0 

získal př. Gregor, na kolekci 377,5 bodů př. Gajdůšek. Vystavovali přátelé Gajdůšek, Franta, 

Navrátil, Gregor, Špičák, Suchánek. 

 

Závěrem ještě několik údajů. Vystavovalo 337 vystavovatelů. Vystaveno bylo 1808 ks 

králíků, 622 ks drůbeže, 124 ks holubů. 

Výbor klubu děkuje všem vystavovatelům za reprezentaci klubu a našich plemen. 

 
 



Celostátní výstava Lysá nad Labem 2023 
Ve dnech 17. – 18. 11.2023 se konala v Lysé nad Labem celostátní výstava ČR. Vystaveno 

bylo rekordních 3335 králíků. Již ve středu bylo výstaviště výborně připraveno. Klece 

jednopodlažně, nastlané kvalitní slámou v dostatečném objemu. Malou výhradu snad jen šíře 

některých uliček mezi klecemi.  

Ve čtvrtek od ranních hodin probíhalo posuzování. Novinkou bylo, na žádost nové ÚOK 

králíků, posuzování ABCD. Díky přípravě a dobré organizaci posuzování proběhlo bez 

problémů. Povedlo se  vyhodnotit nejlepší a zpracovat katalog.  

V pátek se výstava otevřela, nápor koupěchtivých návštěvníků ochromil prodejní aplikaci přes 

QR kódy. Po celou dobu výstavy se o svěřené králíky starali studenti, velmi důsledně krmili 

granulemi a napájeli vodou. Bohužel za celou dobu králíci nedostali stéblo sena.  Přesto musím 

hodnotit výstavu pozitivně. I když se mě a dalším mým známým nevyhnuly zažívací problémy 

u vystavených králíků.  

Nyní se podrobněji zmíním o našich plemenech. 

Novozélandský bílý – Nb 

Vystaveno 32 králíků od 5 vystavovatelů. Z klubu vystavili Nidermirtlová Radka 8ks a 

Jakubův Karel 4ks, Malá Dagmar 4ks přihlásila, ale nakonec nedodala.  

Posuzovali: Nykl, Pozdník, Gruncl, Hellerová 

MČR    Dobrovolný Josef  383,0b 

1,0 ŠČR  Dobrovolný Josef    97,0b 

0,1 ŠČR  Dobrovolný Josef    96,0b 

 

Burgundský – Bu 

Vystaveno bylo 106 králíků od 20 vystavovatelů. Z klubových vystavovatelů se prezentovali 

Hyťha Pavel 8ks, Vehovský Karel 12ks, Řechka Josef 4ks a Rédl Jaromír 4ks. Všichni 

předvedli velice kvalitní kolekce, které patřili k nejlepším.  

Posuzovali: Martinec, Macháček, Přibyl, Doubrava 

MČR   Kramár Jan   383,5b 

1,0 ŠČR  Kramár Jan     96,5b 

0,1 ŠČR  Hyťha Pavel     96,5b 

Čestná cena  Řechka Josef  381,5b 

Čestná cena  Vlček Josef   381,5b 

Čestná cena  Drápal Luboš  381,5b 

 

 

Kuní velký hnědý - Kuvh a Kuní velký modrý – Kuvm 

Hnědých 20ks od 5 chovatelů, ale ani jeden z klubu. Modrých 8ks od 2 chovatelů klub 

reprezentovala Bachurová Dagmar. 

Posuzovali: Charvát, Hopp, Sikora, Téra 

Čestná cena  Bachurová Dagmar 377,5b 



 

Siamský velký žlutý – Sivž a Siamský velký modrý – Sivm 

Žlutých 9ks od 2 vystavovatelů. Nehéz Michal 5ks. Modrých 12ks také od 2 chovatelů. 

Syrůček Pavel 8ks. 

Posuzovali: Martinec, Macháček, Přibyl, Doubrava 

Posuzovatelé neudělili žádné ceny. 

 

Kalifornský – Kal 

Kalč 68 ks od 11 chovatelů. Za klub Janoušek Petr 28ks, Topinka Jiří 5ks, Suchánek Antonín 

4ks, Filip Miroslav 4ks 

Kalm 3ks všechny Bachurová Dagmar 

Kal hav 7ks  2 chovatelé Janoušek Petr 4ks 

Posuzovali: Andrš, Vanžura, Řídký, Stolařík 

Pohár nejlepší kolekce Kal  Topinka Jiří  377,5b 

Čestná cena    Filip Miroslav 376,0b 

 

Vedení klubu děkuje všem členům za výbornou reprezentaci klubu a propagaci masných 

plemen králíků a gratulují k dosaženým výsledkům.  
 

 

Elektronická registrace 
 

Dle podkladů registrátora Milana Kotyzy k dnešnímu dni registrovalo elektronicky přes 

soubor.pdf pouze 10 členů, standardně přes poštu 41 členů.  

Nebojte se to zkusit, nic na tom není a ušetří vám to čas a peníze za poštovné. V případě 

komplikací vám rádi pomůžou registrátoři, nebo se můžete obracet na Pavla Syrůčka a Dášu 

Bachurovou. 

Znovu přikládám návod a věřím, že to většina zvládnete. Jen to zkusit. 

 
Návod elektronické registrace: 

1. Chovatel – připraví připouštěcí potvrzení, rodokmen a zadní stranu v elektronickém systému,    který 

používá do teď.  

2. Chovatel – doklady netiskne, ale uloží, vyexportuje do PDF souboru.  

Ke každému vrhu vytvoří dva PDF soubory:  

První soubor -  na  prvním listě připouštěcí potvrzení a druhém listě zadní strana  

Druhý soubor - na  prvním listě rodokmen a druhém listě zadní strana  

3. Chovatel – takto připravené doklady odešle na email registrátora. Od každého vždy jen jednou 

(nezáleží na počtu přihlášených králíků, řeší až registrátor). 

4. Registrátor – vyplní na připouštěcím potvrzení přidělená čísla, přidá elektronické razítko a vloží 

elektronický podpis a namnoží rodokmeny dle počtu registrovaných králíků. Tímto se dokument 

uzamkne a nelze jej měnit. Změnit jej může zase jen registrátor. 

5. Registrátor – potvrzené doklady zašle zpět na email, ze kterého doklady obdržel. 

6. Chovatel – doklady vytiskne dle platných pravidel. 

7. Chovatel – takto vytištěné doklady předá registrátorovi v ZO, který ověří pravost dokladů a potvrdí je 

originálním razítkem. 

8. Je hotovo a může se tetovat.  



Pohledy k sousedům 
 

Slovensko - klub KANINO 
  

V tomto článku se poohlídneme za hranice naší země na Slovensko. V krátkosti pár informací 

z dění ve Slovenském klubu masných plemen KANINO. Letošní klubovou speciálku  pořádali 

v rámci XXVI. celostátní výstavy zvířat Slovenské republiky na výstavišti Agrokomplex 

Nitra.  

Posouzení proběhlo ve čtvrtek 23. 11. 2023 . Po posouzení členi výboru provedli vyhodnocení 

klubové soutěže. Nebylo to jednoduché, protože ještě nebylo v odpoledních hodinách zcela 

posouzeno. Poděkování patří př. Petriskovi, Mrázovi a Malárovi za obětavost a zvládnutí 

vyhodnocení, aby v sobotu 25. 11. 2023 ve 14 hod mohla proběhnout členská schůze 

s vyhodnocením klubové soutěže. Členská schůze se konala v restauraci Stará Kotolňa v Nitře.  

Vzpomenu nejdůležitější body, které zazněli v průběhu schůze. 

Předseda klubu př. Petriska informoval o přátelském dopise předsedy klubu KCHKMP přítele 

Ing. Řídkého.  

Proběhlo vyhodnocení speciální expozice klubu KANINO v Nitře. Předání poháru úspěšným 

vystavovatelům.  Poháre věnované předsedou Slovenského svazu chovatelů Ing. Henželem na 

každé plemeno v rámci klubu si vystavovatelé přebrali přímo na výstavišti.  

S diskuze schůze vzešel požadavek na samostatnou speciálku klubu KANINO. Proto bylo 

kladně hlasováno o návrhu př. Chlebka uspořádat speciálku 7. - 8. 12. 2024 v Likavke u 

Ružomberka. Tuto akci zaštítí místní ZO, kde je př. Chlebko předseda.  Pro rok 2025 je 

plánována speciálka v Alekšinciach, kterou zajistí výbor klubu a členové klubu. Termín bude 

projednán na další členské schůzi.  

Snahou klubu KANINO je navázat na spolupráci s klubem KCHKMP s před období covidu.  

Nejen mou snahou je, aby se tahle spolupráce obnovila. Informoval jsem o proběhlé speciálce 

v Nezvěsticích, pozval a nabídl účast na mistrovství klubu v Holicích ve dnech 15. -17. 2. 2024 

 

S pozdravem Pavol Grígeľ 

 

Rakousko - klub SV31 

Klub chovatelů kuních velkých, kalifornských a siamských velkých králíků v Rakousku 

V Rakousku v roce 2019 začali chovatelé velkých kuních, kalifornských a siamských velkých 

králíků spolupracovat. V roce 2020 se konala první společná srovnávací výstava a v roce 2021 

následovalo oficiální založení klubu – SV31. Od té doby prudce vzrostl jak počet chovatelů, 

tak počet vystavených zvířat. Na klubové výstavě 2023 bylo vystaveno již 141 králíků těchto 

tří plemen.  

Vzestupný trend v hodnocení ukazuje na úspěchy chovatelské práce v posledních letech. V 

důsledku toho mohly být znovu a znovu vytvářeny nové rekordy v ocenění. 



Otevřená a vstřícná vzájemná výměna názorů je nejpozitivnějším aspektem práce našeho 

nového klubu. Noví chovatelé těží z know-how svých kolegů. Tato výměna se neodehrává 

pouze v rámci klubu. Pro další rozvoj našich chovů jsou důležitá přátelství s chovateli z 

Německa, Slovenska , ale hlavně z České republiky. Hlavním místem vstřícné spolupráce a 

výměny chovných zvířat je únorové mistrovství KCHKMP v Holicích. Někteří chovatelé 

našeho klubu jsou součástí únorové výstavy již více než 10 let. 

Od roku 2019 vystavuje v Holicích stále více lidí z Rakouska a již zde jsou úspěšní. Ale 

pohostinnost a družná výměna názorů jsou ještě důležitější. 

    Pro zpravodaj KCHKMP Hans-Jürgen Achleitner 

 

 

Celostátní  výstava Slovenska 
 

Na této celostátní výstavě se sešlo 1827 králíků + 57 ks novošlechtění.  

Zmíním se o masných plemenech. Kvalita masných plemen je na Slovensku na obdobné 

úrovni jako u nás. Prodejní ceny jsou, ale v přepočtu znatelně dražší. Ceny se pohybovaly 

v průměru okolo 40 - 55 euro, našly se i ceny přes 80 euro. 

 

Novozélandský bílý 77 ks převážně od klubových vystavovatelů.  

Mistr SR   Bopko Arpád   382,5b  

1.vícemistr SR  Gazdík Peter   382,5b  

 

Burgundský 58ks cca 1/3 od členů Kanino 

Mistr SR  Chlepko Peter  382,0b 

1. vícemistr SR Ambruš Lubomír  382,0b 

 

Kuní velké barevný ráz hnědý 3ks a modrý 12 ks 

Mistr SR  Malár Pavol   378,0b 

 

Siamské velké nebyli vůbec vystaveny ani ve žlutém, ani v modrém rázu. 

 

Kalifornský  v černém rázu 43ks 

Mistr SR  Gazdík Peter  381,5b 

 

Nitranský 12 ks  

Mistr SR  Spuchlák Pavol  378,0b 

 

 

 

 

 

 



Soukromé setkání několika přátel z klubu 
Členové našeho klubu se pravidelně setkávají dvakrát za rok na klubových výstavách 

v Holicích a Nezvěsticích, ale často dochází i k setkáním menšího formátu. A právě o jednom 

z nich bych se rád zmínil. 

Koncem května jsem dostal pozvání k návštěvě u Karla Vehovského a   Jardy Švarce. Jsou 

pozvání která se neodmítají, naopak bez zbytečných slov se přijímají. Tohle pozvání bylo 

jedno takové. Popravdě řečeno nebylo to jenom setkání s Jardou a Karlem, ale i možnost 

dovézt si nějaké zvířata do chovu, co mě přimělo souhlasit s účastí. Potěšení o to větší bylo, 

když jsem se dozvěděl, že přijedou i přátelé Jarda Matoušek, Pavel Hyťha, Josef Řechka a 

Lukáš Hynek. Předpolednem jsme vyjížděli s Lukášem ze Senice na Hané směr Kravaře. 

Krátce po polední jsme dorazili ke Karlovi. Zde již byli všichni kamarádí kromě Pavla, ten se 

z rodinných důvodů nakonec omluvil. 

Prohlédli jsme Karlovi 

burgundské králíky, poseděli 

u občerstvení. Živě se 

diskutovalo na klubová i 

svazová témata. Někteří 

králíci změnili majitele a jeli s 

námi k Jardovi.       

Jarda nás přivítal ve svém 

chovatelském zázemí, v části 

pronajatého bývalého statku. 

Moderní pojetí chovu králíků bylo patrné již při vstupu. Co mě zaujalo, bylo důmyslné 

napájení. Automatické napáječky napojené na centrální rozvod. Nejenom že je to ulehčení 

práce ale i například jednoduché dávkování ve vodě rozpustných vitamínů. Automatické 

krmítka na granule, jesle na seno, plastové vany v každým kotci, to vše usnadňuje Jardovi péči 

o králíky. Čisto a pořádek. Víc než slova řeknou přiložené fotky. Byla to hezky strávena sobota 

v kruhu přátel. 

A abych nezapomněl na ta zvířata co jsem si pořídil. Zastávka u Vojty Kajnara mi přinesla 

nejen zážitek s hejna holubu, exotického ptactva ale především kačera pižmovky. U Karla 

Vehovského jsem získal hrdličku. Pepa Řechka dovezl korely. A aby toho nebylo málo cestou 

jsem ještě přibral jehnici ovce kamerunské.  

S pozdravem Pavol Grígeľ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Příprava králic na připouštění. 
Pro zpravodaj připravil Pavol Grígeľ 

 

Je dobré si uvědomit, že říje králic je provokována. To znamená, že vajíčka se uvolní až po 

kontaktu se samcem při páření.  

Aby ke spáření a vůbec ochotě se spářit došlo v období, kdy je u většiny zvířat reprodukční 

klid, musí se nastartovat u samic nejprve dietická změna.  

Při vyváženém krmení tento zásah není až tak markantní. Samicím se strava co do složení a 

množství upraví minimálně. Problém nastává při překrmených nebo podvyživených samicích 

(to platí i o samcích).  

Jsou dvě fáze krmení, které by se měly dodržovat. Klidová fáze a reprodukční. Asi nemusím 

podrobně rozepisovat rozdíl mezi klidovou a reprodukční fází.  

Tedy jen stručně.  

Klidová fáze je stav, kdy se snižuje přísun krmiva a je kratší světelný režim. Krmná dávka je 

tzv. „záchovná“. To znamená, že králík dostane tolik krmiva, vzhledem ke své hmotnosti, věku 

a plemenné příslušnosti, aby nestrádal, ale naopak zas neztloustl. Pochopitelně to platí jak u 

samic, tak u samců. Línej samec, hotové neštěstí, že jo. 😂 

Vhodná je pestrost předkládaného krmiva. Krmíme-li jen granulemi, je třeba snížit dávku 

předepsanou výrobcem. Krmíme-li statkovými krmivy jako jsou obiloviny, zelenina, seno… 

nesmíme zapomenout na různorodost. Jak obilovin, tak zeleniny, ovoce, krmné řepy.  

Z obilovin je vhodný zejména oves, normální či nahý, vhodné jsou oba, i společně. Přidáme 

granule, ječmen, kukuřici, slunečnici. Vyjádřeno v procentech: 65 % oves, 15 %nahý oves, 

10% granule, 7 % ječmen, 2 % kukuřice a 1% slunečnice. Uvedeno jako příklad.  

Seno by mělo být dostupné neomezeně. Taktéž samozřejmě i voda.  

Tohle klidové období po většinu roku platí zejména pro samce. Na podzim by se měl dopřát i 

samicím. Ještě můžeme přidat ovoce a zeleninu, také okopaniny, zejména krmnou řepu. Vše, 

co králík sežere, může dostat. Jde jen o pamlsek, takže kousek. 

Takovéhle klidové období by samice měly mít na podzim, respektive před připouštěním. Je to 

důležité z fyziologického hlediska králíka a jeho reprodukce. Na podzim se zkracuje i den, což 

také napomáhá k útlumu v chování a podporuje odpočinek.  

Jaro je opak podzimu. Vše se probouzí k životu a pokud si přes zimu jedinec nestřádal, je 

připraven k reprodukci. Pokud tedy chceme připouštět v podzimních dnech, i my musíme 

samicím připravit jaro. Ošálit jejich biologické hodiny. Docílíme toho tím, že jim zvedneme 

krmnou dávku, prodloužíme den, přidáme vitamíny. Nastupuje reprodukční fáze. 

Od prvního dne je vhodné podávat vitamíny, zejména přípravky s obasehem vitamínu 

E. Navýší se podíl obilovin o 20 procent. Je vhodné prodloužit den - o hodinu déle svítit /dle 

možnosti/.Takto budeme postupovat deset dní, až se dostaneme malinko nad standardní 

krmnou dávku a světelný den prodloužíme na 14 hodin. Pak můžeme vzít podestýlku od samce 

a přidat do kotce samicím, které plánujeme připouštět. Je li možnost udělat výběh (ohrada, 

chlév atd.) velikost dle počtu samic. Na dvě až 3 samice 1 x 1 m prostor postačí. Do takto 

připraveného výběhu pustíme samice na 20 minut. Pohlídat, aby se nezačaly rvát. Většinou se 

to nestává, ale může se vyskytnout některá moc dominantní a bude problém.  

Po dvaceti minutách k nim pustíme samce. Nebo bereme samice jednotlivě a dáváme k 

samcům.  

Při dodržení klidového a startovacího období, by se vše mělo proběhnout ke všeobecné 

spokojenosti.   



                          

ZO ČSCH Holice 

pro  

Klub chovatelů králíků 
masných plemen  

pořádá  

XXXII. MISTROVSTVÍ KLUBU 

MASNÝCH PLEMEN KRÁLÍKŮ 

Nb, Bu, Kal, Kuv a Siv 

s účastí chovatelů Česka, Slovenska, Německa, Rakouska 

a Polska 

SOBOTA  17. ÚNORA 2024  

8 – 14 hodin  

Vystaveno bude přes 500 králíků z toho velká část nabídnuta 
k prodeji. 

Výstavní areál ZO ČSCH Holice, Puškinova 1018 

www.chovatele-holice.wbs.cz 

http://www.chovatele-holice.wbs.c/


ZO ČSCH Holice a výbor KCHKMP Vás srdečně zvou k návštěvě a obeslání speciální výstavy  

XXXII. Mistrovství Klubu chovatelů 

králíků masných plemen 

s mezinárodní účastí 

Výstava se uskuteční v sobotu dne 17. 2. 2024   8.00 – 14.00 hodin.  

V chovatelském areálu v Holicích. 

 

     Výstavní podmínky:    

 

1. Výstava je otevřená. Výstavu mohou obeslat členové KCHKMP, zájemci o členství, přátelé ze 
zahraničí i ostatní chovatelé králíků plemen chovaných v KCHKMP. 

2. Na výstavu mohou být přihlášeny jen králíci plemen chované v KCHKMP. Jmenovitě Novozélandský 
bílý, Kalifornský, Burgundský, Kuní velký, Siamský velký a Nitranský. Vystavovat se mohou 
jednotlivci a čtyřčlenné kolekce sourozenců S4 a S2+2 

3. UZÁVĚRKA PŘIHLÁŠEK je 21. ledna 2024 a neprodlužuje se. Přihlášku adresujte: na e-mail: 
pavel.syrucek@seznam.cz , tel: 737063422, nebo ve výjimečném případě Pavel Syrůček, Drozdice 
11, 530 02 Pardubice 

4. Přihlášku najdete na www.kchkmp.wz.cz a www.chovatele-holice.wbs.cz  .   
5. Přijaty budou jen plně vyplněné přihlášky v excelu a v tomto formátu také zaslané na 

pavel.syrucek@seznam.cz . Přijetí přihlášky bude potvrzeno. Neúplné, nebo chybně zaslané 
přihlášky budou vráceny k opravě. Výjimku lze domluvit osobně s Pavlem Syrůčkem 737063422. 

6. Žádost o typizaci označte písmenem T, kolekce písmenem K. Žádat o typizaci může jen člen 
KCHKMP 

7. Změny pohlaví, prodeje nebo tetování králíků můžete posílat ve stejném formátu jako přihlášku 
k opravě do 7. 2. 2024 (pošlete znovu celou přihlášku s tučně označenou změnou). Počty králíků 
musí zůstat nezměněny. Tyto změny adresujte také na pavel.syrucek@seznam.cz .  

8. Poslední změny lze udělat při zaklecování. Prosíme o minimalizaci. 
9. Základní poplatky: Každý vystavovatel zaplatí manipulační poplatek člen KCHKMP 50,- Kč a ostatní 

150,- Kč, každý odebere katalog za 70,- Kč a vstupenku za 80,- Kč plus klecné 40,- Kč za každého 
přihlášeného králíka. Poplatky se budou vybírat hned při zaklecování. Vstupenku na jméno (je 
nepřenosná) obdrží vystavovatel ihned při zaplacení a katalog v den výstavy ve výstavní pokladně.  

10. Vystavovatelé, kteří nedodají přihlášená zvířata na výstavu, uhradí poplatky v plné výši a jsou 
povinni odebrat katalog a vstupenku výstavy.  

11. Soutěží se o poháry: Vítězná kolekce, šampión KCHKMP a čestné ceny (na kolekce i jednotlivce) 
v každém plemenu. Udělení pohárů a čestných cen určují delegovaní posuzovatelé.  

12. Příjem zvířat: ve středu 14. 2. 2024 od 14 do 19 hodin, nebo ve čtvrtek 15. 2. 2024 od 7,00 do 9,30 
hodin. Králíci dodaní po této době ztrácejí nárok na ceny.       

13. POSOUZENÍ ZVÍŘAT- bude provedeno delegovanými posuzovateli a začne ve čtvrtek 15. 2. 2024 od 
10.00 hodin. 

mailto:pavel.syrucek@seznam.cz
http://www.kchkmp.wz.cz/
http://www.chovatele-holice.wbs.cz/
mailto:pavel.syrucek@seznam.cz
mailto:pavel.syrucek@seznam.cz


14. VETERINÁRNÍ PODMÍNKY: Králíci musí pocházet ze zdravého chovu a musí být očkováni proti moru a 
myxomatóze králíků. Očkování králíků musí být maximálně 6 měsíců a minimálně 3 týdny od termínu 
výstavy. Veterinární dozor bude zajištěn. Nemocná, nebo z nemoci podezřelá zvířata budou vyřazena 
z výstavních klecí.  

15. Prodej zvířat - bude realizován výhradně přes výstavní pokladnu, majitel zvířete obdrží cenu, kterou 
určí v přihlášce na výstavu, kupujícímu bude účtováno navýšení 10%, které bude ve prospěch výstavy. 
Navýšená cena bude uvedena v katalogu výstavy.  

16. Dodatečný, nebo stáhnutý prodej po začátku posuzování není povolen a nebude realizován.  
17. Vystavovatelé, kteří mají zájem pomoci při posuzování, se závazně přihlásí do 5. 2. 2024 u přítele 

Kašpara na mobil: 604 403 025, nebo Pavla Syrůčka 737063422. Členové klubu mohou pomáhat u 
svých plemen co chovají. Rozdělení bude dle pořadí přihlášení. V případě ovlivňování, může být 
posuzovatelem vykázán. 

18. V pátek od 17.00 bude v areálu výstaviště uskutečněno přátelské posezení členů KCHKMP a hostů. 
19. Zájemci o nocleh si jej mohou objednat na kontaktech: Penzion Staroholická 466 920 455, Restaurace 

Skrblík 466 681 466, Koruna 603 583 039, motel Hana Ostřetín 40    604 167 005                                 
20. Přihlášením zvířat dává chovatel souhlas ZO ČSCH Holice se zpracováním a zveřejněním osobních 

údajů (jméno, adresa, telefon, email) v katalogu výstavy a www stránkách ZO ČSCH Holice. 
21. Děkujeme všem vystavovatelům za návštěvu a obeslání výstavy. Věříme, že budete úspěšní a 

odvezete si od nás pěknou cenu.    

VČS KCHKMP se uskuteční v sobotu 17. 2. 2024 od 

11,00 hodin v umělecké škole Karla Malicha v Holicích. 

Výbor KCHKMP zve srdečně všechny členy a hosty. 

 

 

 

 Výbor Klubu přeje svým členům 

a partnerům, 

krásné a klidné svátky vánoční 

a 

do nového roku 2024  

zdraví, štěstí, klid a pohodu. 

A trochu radosti 

 z nových odchovů. 


